

Sani-Shopper Instruction

Instructions:

- Cover seating area of shopping cart so that the leg holes are in the appropriate area for baby's legs to come through and the back of the seating area is covered with your new elasticized Sani-Shopper. Cover the handle bar and sides of the shopping cart as well. The carry pouch will hang from the center of the handle bar, in front of baby's feet.
- 2. Take the longer portion of the seatbelt from your Sani-Shopper and feed it through the grids of the shopping cart so that it will come back around through the buttonhole of the Sani-Shopper to attach on the shorter end of the belt. This will enable you to buckle baby securely, using your clean Sani-Shopper's seat belt rather than the cart's belt.



3. Check that the seat belt is secured to the shopping cart seat by pulling on both sides of the seatbelt. Then sit baby into the covered shopping cart seat and buckle baby securely by adjusting the belt to a snug but comfortable fit.



4. When finished shopping, simply remove baby and tuck your Sani-Shopper into the attached carry pouch.

WARNING!!!

 SECURE cover to shopping cart seat by placing buckle through back of cart's seat and then securely buckle around child.



- This shopping cart cover is designed only for shopping carts with children's seating areas.
- · NEVER leave child unattended.

JOLLY JUMPER

A Division of Formelco Limited Mississauga, Ontario L5S 1N8 www.jollyjumper.com



Sani-Shopper Instruction

Instructions:

- Couvrir la section siège du chariot de manière que les jambes du bébé puissent passer dans les ouvertures et que le nouveau couvre-chariot élastique Sani-Shopper recouvre bien le dossier du siège, la barre et les côtés du chariot. Le sac de transport pend au centre de la barre, devant les pieds du bébé.
- 2. Passer la longue portion de la ceinture de sécurité du Sani-Shopper dans le treillis du chariot et la ramener à travers la boutonnière du Sani-Shopper pour la fixer à la courte portion de la ceinture. Ceci permet de retenir solidement le bébé à l'aide de la ceinture de sécurité du Sani-Shopper plutôt qu'à l'aide de la ceinture du chariot.



3. S'assurer que la ceinture de sécurité soit bien fixée au chariot en tirant des deux côtés de la ceinture. Asseoir le bébé dans le couvre-siège et le retenir en ajustant la ceinture à une position solide et confortable.



4. Après le magasinage, retirer le bébé du Sani-Shopper et replier celui-ci dans le sac de transport intégré.

AVERTISSEMENT !!!

 FIXER SOLIDEMENT le couvre-siège au siège du chariot en passant la boucle à travers l'arrière du siège et en la fixant solidement autour de l'enfant.



- Ce couvre-siège convient à tous les chariots de magasins munis d'une section siège.
- NE JAMAIS laisser l'enfant sans surveillance.

JOLLY JUMPER

A Division of Formelco Limited Mississauga, Ontario L5S 1N8 www.jollyjumper.com